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Protokół Nr 15/11 
 z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji 

w dniu 16 czerwca 2011 r. 
 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w Starostwie Powiatowym w Otwocku pod 
kierunkiem Przewodniczącej, radnej Anety Bartnickiej, w godzinach 1615 – 1900.                         
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji zgodnie z załączoną listą obecności oraz: 

− Przewodniczący Rady Powiatu w Otwocku Pan Tomasz Atłowski, 
− Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Pani Hanna Majewska-Smółka, 
− p.o. Kierownika Wydziału Funduszy Strukturalnych, Promocji, Kultury, Sportu             

i Turystyki Starostwa Pani Anna Rosłaniec. 
 
Porządek  posiedzenia:  
1. Przygotowanie szkół średnich do wprowadzenia reformy oświatowej. Referuje Członek 

Zarządu Powiatu Grzegorz Michalczyk.  
2. Partnerstwo powiatów. Referują: Członek Zarządu Powiatu Janusz Budny oraz 

Wiceprzewodniczący Rady Jacek Czarnowski. 
3. Ocena aktywności powiatu w sferze kultury, sportu i rekreacji za I półrocze 2011 r. 

Referuje Członek Zarządu Powiatu Janusz Budny. 
4. Sprawy róŜne. 
5. Zakończenie obrad. 
 

Członkowie Komisji nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 
 

Ad. 1 
  
 Dyrektor Oświaty Powiatowej oraz Członek Zarządu Powiatu Grzegorz Michalczyk 
przekazali członkom Komisji informacje nt. przygotowania szkół średnich do wprowadzenia 
reformy oświatowej. 
 
Ad. 2 
 
 Członkowie Komisji odbyli dyskusję w temacie partnerstwa powiatów stwierdzając,               
iŜ naleŜałoby podjąć taką inicjatywę. ZauwaŜyli, Ŝe gminy mają nawiązane tego rodzaju 
współprace. Powiat równieŜ mógłby spróbować nawiązując współpracę międzynarodową lub 
międzyregionalną. W związku z czym przyjęli poniŜszy wniosek.  
 
Wniosek: 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji zwrac a się do Zarządu Powiatu                     
o zabezpieczenie w budŜecie powiatu na rok 2012 środków niezbędnych do nawiązania 
współpracy międzynarodowej lub międzyregionalnej.  

Głosowanie: za – 7 osób, wstrzymała się – 1 osoba.  
 
 Na zakończenie dyskusji w tej kwestii radni zdecydowali, Ŝe do przedmiotowego 
tematu wrócą w sierpniu br. 
 
Ad. 3 
 

Członek Zarządu Powiatu Janusz Budny oraz Pani Anna Rosłaniec p.o. Kierownika 
Wydziału Funduszy Strukturalnych, Promocji, Kultury, Sportu i Turystyki Starostwa 
przedstawili członkom Komisji prezentację multimedialną pt.: „Realizacja zadań w zakresie 
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promocji, kultury i sportu 01.01-15.06.2011”. Materiał w przedmiotowej kwestii stanowi 
załącznik do niniejszego protokółu.  

 
Ad. 4 
 
 Przewodnicząca Aneta Bartnicka poinformowała członków Komisji o: 
 
1) wyciągu Nr 131 z protokółu Nr 30/11 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Otwocku w dniu 

14.06.2011 r. dot. odpowiedzi na wyciągi Nr 10 i 11 Komisji;  
 

Członkowie Komisji zwrócili uwagę na odpowiedź Zarządu w sprawie wniosku dot. 
powiatowej biblioteki publicznej, mianowicie: 
„Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął decyzję aby na posiedzenie (we wrześniu br.) zaprosić 
Dyrektora Pedagogicznej Biblioteki Wojewódzkiej w Warszawie im. KEN w Warszawie 
oraz  Kierownika Pedagogicznej Biblioteki Wojewódzkiej w Warszawie im. KEN Filia                
w Otwocku celem przybliŜenia przedmiotowego tematu i wypracowania optymalnego 
rozwiązania dla powiatu.” 

 
W wyniku dyskusji członkowie Komisji przyjęli przez aklamację poniŜszy wniosek. 

 
Wniosek: 
Komisja Edukacji, Kultury, Sportu i Rekreacji po zapoznaniu się z wyciągiem Nr 131            
z protokółu Nr 30/11 z posiedzenia Zarządu Powiatu w Otwocku w dniu 14.06.2011 r. 
dot. odpowiedzi na wyciąg Nr 11 Komisji pragnie zwrócić uwagę, Ŝe tok podjętych 
rozmów nie jest zgodny z ustaleniami, jakie zapadły podczas posiedzenia Komisji w dniu 
9 czerwca br. Większość radnych zgłaszała sugestie, aby nawiązać współpracę                       
z bibliotekami gminnymi, ze wskazaniem na Otwock lub Józefów. Art. 13 ust. 7 ustawy               
o bibliotekach wyklucza całkowicie łączenie bibliotek publicznych ze szkolnymi                               
i pedagogicznymi. Ustawa jednoznacznie określa, iŜ bibliotekę powiatową powinno 
budować się na bazie bibliotek publicznych. W trakcie dyskusji Panie dyrektorki 
równieŜ wskazywały, Ŝe ten kierunek współpracy byłby dla nich wygodniejszy, 
chociaŜby ze względu na oprogramowanie.    
 
Ad. 5 
 
 Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

 
 
            Protokółowała:                                    Przewodniczyła: 
 
       Honorata Tarnowska                                                        Aneta Bartnicka 
 


